
PROTOKÓŁ 

z obrad II Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 11 grudnia 2014 r. 

W sesji udział biorą: 

Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
Sołtysi wg.listy obecności dołączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak, 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 
Sekretarz Gminy - Pan Krzysztof Setlak, 
Kierownik OSD - Pani Grażyna Sekuła, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady II Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji /2014-2018 I otworzył 
o godz. 13-tej Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy Łabowa. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2014 r. uczestniczyło 15 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2 Przyjecie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawia porządek obrad obejmujący: 

I .Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na 2015 rok, 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Łabowa na 
2015 rok, 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar Przemocy 
w Rodzinie na lata 2015 - 2020 w Gminie Łabowa, 

- ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Łabowa, 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XXXVI/266/13 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa. 

- zmiany budżetu i w budżecie gminy na 2014 rok, 
- wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
- przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków, 

- wyznaczenia przedstawicieli do Zgromadzenia Związku Międzygminnego Perły Doliny 
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Popradu, 
- powołania Komisji Rewizyjnej , 
- powołania stałych Komisji Rady, 
7. Interpelacja i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski i dyskusja. 
9. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono więc poddaje pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który w 
wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyjęty 15 głosami za. 

Ad. 3 Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Łabowa. 

Przed przyjęciem protokołu z I sesji Rady Gminy z dnia 28 listopada 2014 r. roku 
Przewodniczący Pan Krzysztof Skraba pyta czy Państwo Radni zgłaszają uwagi do 
protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 

Uwag nie zgłoszono, więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 15 głosami za. 

Ad. 4 Podjecie uchwał w sprawie: 

- przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2015 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Bogdańska Barbara Kierownik OPS. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr II/6/14. 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy 
Łabowa na 2015 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Bogdańska Barbara Kierownik OPS. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr II/7/ 14. 

- przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2015- 2020 w Gminie Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Pani Bogdańska Barbara Kierownik OSP. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV8/14. 
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ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Łabowa, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba proponuje pozostawić wynagrodzenie na 
poziomie jak dotychczas tj . 
Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie: 5.500,- zł 
Dodatek funkcyjny w kwocie: 1.700,- zł 

Dodatek za wysługę lat w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego 
Dodatek specjalny w wysokości 40 % łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego. 

Pani Maria Stopka proponuje następujące wynagrodzenie dla Pana Wójta. 
Wynagrodzenie zasadnicze w kwocie: 4.500,- zł 
Dodatek funkcyjny w kwocie: 1.000,- zł 

Dodatek za wysługę lat w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego 
Dodatek specjalny w wysokości 30 % łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku 
funkcyjnego . 

W związku z tym, że zostały zgłoszone dwie propozycje wynagrodzenia Przewodniczący 
Rady Pan Krzysztof Skraba poddaje pod głosowanie propozycję wynagrodzenia dla Pana 
Wójta zgłoszoną przez siebie i w wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy 
przyjęła zgłoszoną propozycję 11 głosami za, 3 przeciw, 1 wstrzymujący się od głosu. 

Następnie Rada Gminy w 12 głosów za, 3 przeciw podjęła uchwałę Nr Il/9/2014. 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa przyjętej uchwałą Nr 
XXXVl/266/2013 Rady Gminy Łabowa z dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łabowa, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr II/10 / 14. 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 12 głosów za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się od głosu 
podjęła uchwałę Nr II/11/14. 

- wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła. 

Po przeprowadzonej dyskusj i nad tym tematem i zgłoszonych propozycjach ustalono, że 
pozostawia się ustalone stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na tym 
samym poziomie. Natomiast każdy radny, sołtys postara się dotrzeć do mieszkańców i 
tłumaczyć, że należy śmieci segregować tak aby jak najmniej odstawiać kontenerów. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV12/2014. 
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- przedłużenia czasu obowiązywania taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Kierownik OSD Pani Grażyna Sekuła, 

informując, że proponuje się utrzymać stawki zatwierdzone uchwałą z 2013 roku na tym 
samym poz1om1e. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr IV13/14. 

- wyznaczenia przedstawicieli do Zgromadzenia Związku Międzygminnego Perły Doliny 
Popradu, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że ze swej 
proponuje aby Pan Jan Szczecina, który już jest przedstawicielem tego Zgromadzenia 
pozostał i wybrać jeszcze 1 przedstawiciela. 

Pan Gawęcki Jan na drugiego przedstawiciela proponuje wybrać Pana Józefa Ormanty, który 
wyraża zgodę. 

Pan Mróz Marcin zgłasza Pana Jana Gawęckiego, który nie wyraża zgodę. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 15 głosów za podjęła uchwałę Nr II/ 14/14. 

- powołania Komisji Rewizyjnej, 

W skład Komisji Rewizyjnej zgłoszono następujące osoby: 

I .Pana Jana Gawęckiego - wyraża zgodę, 
2.Pana Mariana Saczka - wyraża zgodę, 
3.Pana Władysława Wotus - wyraża zgodę, 

Następnie spośród zgłoszonych osób wybrano Przewodniczącego komisji, którym został 
wybrany Pan Jan Gawęcki. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 12 głosów za , 2 wstrzymujące się od głosu i 1 przeciw 
podjęła uchwałę Nr IV15/14. 

- powołania stałych Komisji Rady, 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba prosi o zgłaszanie kandydatów w skład 
komisji budżetu, rozwoju gospodarczego i integracji europejskiej. 

Zgłoszono : 

1. Pana Sołtys Aleksandra - wyraża zgodę, 

2. Pana Pawlak Mariana - wyraża zgodę, 

3. Pana Nieć Władysława - wyraża zgodę, 

4. Pana Stanisz Marka wyraża zgodę 
5. Pana Ormanty Józefa -wyraża zgodę, 
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Zgłoszony skład komisji Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba poddaje pod 
głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 12 głosami za, 2 wstrzymujące się od głosu, 1 
przeciw. 

W skład komisji zdrowia, opieki społecznej, ładu i bezpieczeństwa publicznego zgłoszono : 

1. Pana Mróz Marcina - wyraża zgodę 

2. Pana Stanisz Marka - wyraża zgodę, 

3. Pana Wotus Władysława - wyraża zgodę, 
4. Pana Brożek Stanisława - wyraża zgodę, 

5. Pana Banach Romana - wyraża zgodę, 

Zgłoszony skład komisji Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba poddaje pod 
głosowanie w wyniku, którego zostaje przyjęty 15 głosami za. 

W skład komisji oświaty, kultury, sportu i promocji gminy zgłoszono : 

1. Pana Brożek Stanisława - wyraża zgodę, 

2. Pana Gawęcki Jan-wyraża zgodę, 
3. Pana Sołtys Aleksandra - wyraża zgodę, 
4. Pana Mróz Marcina - wyraża zgodę, 

5. Pani Stopka Maria - wyraża zgodę, 

Zgłoszony skład komisji Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba poddaje pod 
głosowanie w wyniku ,którego zostaje przyjęty 15 głosami za. 

Następnie Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba ogłasza kilkuminutową przerwę celem 
ukonstytuowania się komisji. 

Po przerwie ustalono, że: 

Przewodniczącym komisji budżetu, rozwoju gospodarczego i integracji europejskiej został 
wybrany Pan Aleksander Sołtys. 

Przewodniczącym komisji zdrowia, opieki społecznej , ładu i bezpieczeństwa publicznego 
został wybrany Pan Marek Stanisz. 

Przewodniczącym komisji oświaty, kultury, sportu i promocji gminy został wybrany Pan 
Stanisław Brożek. 

Przewodniczącym komisji rolnictwa, leśnictwa, ochrony środowiska i gospodarki komunalnej 
został wybrany Pan Jan Szczecina. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Sołtys Aleksander w imieniu mieszkańców i rodziców prosi o zamontowanie wiaty 
przystankowej w miejscowości Maciejewa przy skrzyżowaniu w kierunku Składzistego. 
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Pan Wójt informuje, że mamy zgodę na zamontowanie wiaty koło sklepu w Maciejowej , 
tylko musimy zrobić wylewkę, drugą wiatę chcemy zamontować w Nowej Wsi. 
O wyrażenia zgody na zamontowanie wiaty zwrócimy się do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych. 

Pan Stanisz Marek prosi o zamontowanie wiaty przystankowej w Roztoce Wielkiej koło 
Państwa Gurgul. 

Pani Stopka Maria pyta w sprawie budynku koło Apteki Łabowskiej . 

Pan Wójt informuje, że budynek ten powstał zgodnie z zapisami w planie zagospodarowania 
przestrzennego. 

Pan Mróz Marcin pyta w sprawie wyroku Sądu w sprawie Pani Teresy Mąka i jak będzie on 
realizowany. · 

Pan Wójt odpowiada, że z Panią Teresą Mąka nie została podpisana umowa, która Gmina 
zaproponowała. Pani Mąka nie przyjęła tych warunków ani też nie zajęła stanowiska co dalej 
z umową mimo wyznaczonego terminu. 

Pani Maria Stopka informuje, że składa pisemna interpelację, która pozostaje w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 

Pan Pawlak Marian pyta czy jest inspektor nadzoru nad kanalizacją, ponieważ nigdy go nie 
spotkał. 

Pan Wójt informuje, że jest inspektor nadzoru nad kanalizacją odbiera on i podpisuje 
protokoły. 

Pan Aleksander Sołtys zgłasza, że komputery zostały zamontowane, są uszkodzone, nie 
odbierają i pyta gdzie to zgłaszać. 

Pan Wójt informuje, że wszystko zgłaszać do Urzędu. 

Pan Marian Pawlak pyta kiedy zostanie usunięta usterka w wykonanej drodze koło Pana 
Stefana Baran. 

Pan Wójt wyjaśnia, że za ten odcinek drogi wykonawca nie otrzymał zapłaty, na wiosnę się 
okaże czy trzeba będzie ten odcinek drogi poprawiać. 

Pan Marcin Mróz zgłasza, że strona internetowa Urzędu jest nie aktualna. 

Pan Marek Stanisz prosi aby odśnieżający posypywał wjazd do szkoły. 

Ad. 7 Wolne wnioski i dyskusja. 

Pan Józef Gromala pyta czy byłaby możliwość wyznaczyć przejście dla pieszych w 
Krzyżówce gdzie jest usytuowany przystanek na żądanie. 

Pan Wójt wyjaśnia w jakich miejscach mogą być przejścia dla pieszych. Zgłoszony wniosek 
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prześlemy do Ruchu Drogowego. 

Pan Władysław Nieć zgłasza, że dostarczana energia elektryczna do jego gospodarstwa 
domowego jak również sąsiadów jest o niskim napięciu . 

Pan Wójt informuje, że zgłoszony wniosek przekażemy do zakładu Energetycznego. 

Ad. 8 Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 15. OO obrady II Sesji 
Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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